
  

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
  

Τρίτη 24 Ιουνίου 2025 
 

Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Προς τον Υπουργό Κλιματικής Κρίσης & Πολιτικής Προστασίας 

Προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών 

Θέμα: «Επέκταση του επιδόματος παραμεθορίου στους αστυνομικούς και 

πυροσβέστες που υπηρετούν στη Σκύρο» 

Κύριοι Υπουργοί, 

Με την υπ’ αριθ. 1547/4-11-2023 ερώτησή μου επεσήμανα, μεταξύ άλλων, 

την ανάγκη χορήγησης επιδόματος παραμεθορίου στα στελέχη της Ελληνικής 

Αστυνομίας (ΕΛ.ΑΣ.) και του Πυροσβεστικού Σώματος (Π.Σ.) που υπηρετούν 

στη Σκύρο, επικαλούμενη και την Α391/2021 απόφαση του Μονομελούς 

Πρωτοδικείου Χαλκίδας, η οποία δικαίωσε τους αστυνομικούς του νησιού. 

Στην απάντηση του Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη (7017/4/26551-δ΄/29-

11-2023) επισημάνθηκε ότι το επίδομα, βάσει του άρθρου 127 Ν. 4472/2017, 

όπως τροποποιήθηκε και ισχύει, καταβάλλεται μόνον σε όσους υπηρετούν 

εντός των γεωγραφικών ορίων της Περιφέρειας Βορείου Αιγαίου, της 

Περιφερειακής Ενότητας Έβρου και της Περιφέρειας Νοτίου Αιγαίου (μόνο 

πρώην Ν. Δωδεκανήσου), χωρίς να περιλαμβάνεται η Σκύρος. 

Ωστόσο, το επίδομα καταβάλλεται ήδη στα στελέχη των ενόπλων δυνάμεων 

και στα στελέχη Λιμενικού Σώματος –Ελληνικής Ακτοφυλακής (Λ.Σ.-ΕΛ.ΑΚΤ) 

που υπηρετούν στη Σκύρο. 

Επειδή η διαφοροποίηση αυτή δημιουργεί αδικία σε βάρος των στελεχών της 

ΕΛ.ΑΣ. και του Π.Σ., που υπηρετούν υπό αντίστοιχες συνθήκες, 

αντιμετωπίζουν αυξημένο κόστος διαβίωσης και επιχειρησιακές δυσκολίες, 

όμοιες με τους συναδέλφους τους που ήδη λαμβάνουν το επίδομα, 

Ερωτάσθε, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6784

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/6/2025



1. Προτίθεστε να επεκτείνετε την καταβολή του επιδόματος παραμεθορίου 

και στα στελέχη της ΕΛ.ΑΣ. και του Π.Σ. που υπηρετούν στη Σκύρο, ώστε να 

αρθεί η άνιση μεταχείριση; 

2. Προτίθεστε να προχωρήσετε σε τροποποίηση της ισχύουσας 

νομοθεσίας, ώστε να ενταχθεί ρητά και η Σκύρος στις περιοχές όπου 

καταβάλλεται το επίδομα παραμεθορίου για όλα τα Σώματα Ασφαλείας; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

               

         Καζάνη Αικατερίνη 

 

 




